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Zapisnik  24. sjednice Gradskog vijeća Grada 
Crikvenice održane u prostorijama Gradske vijećnice 

u Crikvenici dana 27. listopada 2023. 
 u 18,00 sati 

    
NAZOČNI VIJEĆNICI: 
 
IVAN SMOJVER,  VESNA CAR SAMSA, ZDRAVKO PERNAR, KARLA KNEŽEVIĆ, 
DALIBOR LATIN, DAMIR LJUBANOVIĆ, DINA DOMIJAN, GORDAN RAGUŽ, IVAN 
ANTIĆ. 
 
 
SJEDNICI SU NAZOČNI : 
 
Gradonačelnik Grada Crikvenice Damir Rukavina, zamjenica gradonačelnika Ivona 
Matošić Gašparović, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i lokalnu 
samoupravu Jasminka Citković, pročelnica Upravnog odjela za financije Jasna Perhat,  
pročelnica Upravnog odjela za investicije, prostorno uređenje i imovinu Vjekoslava 
Glavan, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i zaštitu okoliša Mario Zubčić,  
Desirre Pečaver – ravnateljica Osnovne škole Zvonka Cara, Milica Pavelić ispred 
Osnovne šole Vladimira Nazora Crikvenica, direktor EKO Murvice Mario Jelčić, 
direktor VIO Žrnovnica Igor Uremović, zapovjednik JVP Grada Crikvenice Robert 
Hrelja, ravnateljica Javne ustanove knjižnice i čitaonice Irena Krmpotić, Filip Stojević - 
Dječji vrtić Radost Crikvenica, ravnateljica Ustanove u kulturi dr. Ivan Kostrenčić  
Andrea Car Avdagić, viša stručna suradnica za odnose s javnošću i protokol – Anja 
Baričević Biuk, Dubravka Pobor stručna referentica za pripremu sjednica gradskog 
vijeća i kolegij gradonačelnika. 
 
 
Aktualni sat 
 
Dalibor Latin postavlja pitanje kada će se staviti drugi sloj asfalta u Židinama  - Gornji 
kraj Crikvenica. Igor Uremović odgovara da se radi na tome i biti će uskoro. Ekipiranost 
na terenu je bolja nego u proljeće i rješavaju se nedostaci. 
 
Zdravko Pernar ponovio je pitanje sa prošle sjednice kada će se vršiti uklanjanje 
granja koje ometa promet. Nadalje postavlja pitanje što je sa radovima na aglomeraciji 
i otklanjanju propusta. Zanima ga kada će se u funkciju staviti završeni dio. Mario 
Jelčić, direktor EKO Murvice odgovara da je turistička sezona usporila ove redovne 
zadatke te će se u što kraćem roku pristupiti rezanju grana i raslinja koje ometa promet 
i prometne znakove. Igor Uremović odgovara da su se nedostaci uglavnom riješili osim 
Jurišićeve ulice jer treba riješiti oborinsku odvodnju. Sada je na terenu 19 ekipa i bolja 
je organizacija i ekipiranost. Dio dionice će se staviti u funkciju. 
 
Dina Domijan postavlja pitanje što je sa problemima koje rade divlje svinje. U Dramlju 
je još uvijek prisutnost svinja u naselju. Da li će se poduzimati određene aktivnosti. 
Nadalje pita što je sa izdavanjem povlaštenih karata za parking za umirovljenike. 
Pročelnik Mario Zubčić odgovara da je Grad sve poduzeo po pitanju divljih svinja što 
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je u zakonskoj mogućnosti. Postavljene su hajke a koliko se je postiglo uspjeha to je 
pitanje. Uskoro će se sa lovačkim društvom ponovo održati sastanak i analizirati 
situacija. Mario Jelčić odgovara da je već ove godine  bila namjera provesti izdavanje 
povlaštenih karti. Uvjet za isto je promjena uvjeta prometa u mirovanju. Uskoro će biti 
izmjene uvjeta na gradskom vijeću. 
 
Damir Ljubanović postavlja pitanje što je sa natječajem za financiranje sportskih 
udruga. Drugo je pitanje u kojoj je fazi projekt sortirnice. Pročelnica Jasminka Citković 
odgovara da je natječaj spreman i biti će objavljen drugi tjedan. Zamjenica 
gradonačelnika odgovara da su svi dokumenti  za novi natječaj za sortirnicu spremni, 
čeka se da se raspiše natječaj EU fondova. 
 
Karla Knežević postavlja pitanje kada će se u Vinodolskoj ulici kao i u Tomislavovoj 
postaviti usporivači prometa. Pročelnik Mario Jelčić odgovara da nažalost u 
Tomislavovoj ulici nećemo postaviti usporivače prometa što ne dozvoljava Županija 
pod čijom je nadležnošću ulica. Oni svojim pravilnikom određuju određene lokacije. 
Kod osnovne škole čeka se suglasnost ŽUC-a za postavljanje i biti će postavljeni 
montažni „ležeći policajci“. 
 
Vesna Car Samsa postavlja pitanje vezano za podmorske ispuste, odnosno da li su 
rađena snimanja i kakvo je stanje s ispustima. Nadalje daje primjedbu na hortikulturu 
kod Osnovne škole Vladimira Nazora koja se proteže i na šetnicu Dubračine. Isto tako 
postavlja pitanje što je sa uređenjem zelene aleje u prolazu sa Petaka prema tržnici u 
Crikvenici. Igor Uremović odgovara da su ispusti na 400 metara od obale i idu u dubinu 
do 45 metara. Redovito se ispituju. Bilo je problema prilikom polaganja kabela za 
električnu energiju za Krk jer je isti legao na ispust ali je to sanirano. Tehnologija koja 
se primjenjuje je II stupanj pročišćavanja – III stupanj je mnogo skuplji ali kod nas je 
dovoljna dubina mora. III se stupanj primjenjuje kod plitkih ispusta. Mario Jelčić 
odgovara da će se problemi hortikulture koje je navela predsjednica riješiti idući tjedan 
dok će se za zelenu aleju na prolazu sa Petaka prema tržnici odgovoriti pisanim putem. 
 
Gordan Raguž navodi da još uvijek šahta u Kotorskoj ulici kod ulaza na parking nije 
popravljena. Isto tako trebalo bi obići i šahte u predjelu Ulice Pavla Radića – Matkovići 
pa prema Policijskoj stanici i sanirati postojeće nepravilnosti. Drugo je pitanje kada će 
se maknuti stare tende na ugostiteljskim objektima na Trgu Stjepana Radića. Igor 
Uremović odgovara da će se situacija na šahtama koje su propale sanirati. Zamjenica 
gradonačelnika odgovara da je 09. studenog 2023. otvaranje ponuda po natječaju za 
nove tende. Plan je da do uskrsa tende na Trgu Stjepana Radića budu zamijenjene. 
 
Ivan Antić postavlja pitanje u kojoj fazi poslova aglomeracije je ulica Maršala Tita u 
Selcu gdje građani već duže vrijeme nemaju prilaz kućama. Igor Uremović odgovara 
da se Ulica Maršala Tita planira riješiti do konca godine. 
 
Ivan Smojver postavlja pitanje da li se planira saniranje oštećenja spomenika 
braniteljima domovinskog rata na rivi.  Što je u planu sa autobusnom stanicom iznad 
Jadranova. Slijedeće pitanje je da li je moguće produljiti autobusnu liniju u Jadranovu 
do Perhati. Ponovno postavlja pitanje sječe stabala u Štrosmajerovoj ulici. Zamjenica 
gradonačelnika odgovara da će se spomenik sanirati a oštećenja su nastala 
vandalskim činom. Oštećenja na autobusnoj stanici u Jadranovu uskoro će biti 
sanirana. Za produljenje linije ariva busa u Jadranovu je potrebna točna dionica koja 
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se smatra potrebitom. Mario Jelčić odgovara da je moralo doći do sječe stabala zbog 
zdravstvenog stanja biljaka. Ivan Smojver traži pisani odgovor vezano za sječu 
stabala. 
 
Nakon aktualnog sata Dubravka Pobor izvršila je prozivku nakon čega je predsjednica 
utvrdila da je sjednici nazočno 9 vijećnika. 
Predložila je dnevni red koji je jednoglasno sa 9 glasova ZA prihvaćen. 

 
   D n e v n i   r e d 

 
1. Verifikacija Zapisnika 23. sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice, 

2. Prijedlog Plana razvoja Grada Crikvenice za razdoblje 2023. - 2030. godine 
3. Prijedlog strategije zelene urbane obnove za područje grada Crikvenice 

 
TOČKA 1. Verifikacija Zapisnika 23. sjednice Gradskog vijeća Grada 
Crikvenice 
 
Vijećnici su sa 9 glasova ZA donijeli  
ZAKLJUČAK 
Verificira se Zapisnik sa 23. sjednice Gradskog vijeća. 
 
 

TOČKA 2. Prijedlog Plana razvoja Grada Crikvenice za razdoblje 
2023. - 2030. godine 
 
Prijedlog plana razvoja Grada Crikvenica za razdoblje 2023. – 2030. predstavile su 
redovne profesorice Ekonomskog fakulteta u Rijeci prof.dr. sc. Nada Denona Bogović 
i prof.dr.sc. Mira Dimitrić.  
U raspravi su učestvovale Dina Domijan i Vesna Car Samsa. 

 
Vijećnici su sa 
9 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
donijeli slijedeći 
 
Z A K L J U Č A K 
 

1. Gradsko vijeće Grada Crikvenice prihvaća Prijedlog i donosi Plan razvoja Grada 
Crikvenice za razdoblje od 2023 do 2030. godine. 

2. Plan razvoja Grada Crikvenice za razdoblje od 2023 do 2030. godine sastavni 
je dio ovog Zaključka, a objavljen je na web stranici Grada Crikvenice. 

/tekst Zaključka KLASA: 972-01/22-01/01, URBROJ: 2170-5-05/03-23-20 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio/ 
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TOČKA 3. Prijedlog strategije zelene urbane obnove za područje 
grada Crikvenice 
 
Prijedlog strategije zelene urbane obnove za područje grada Crikvenice predstavile su 
Lara Bogovac, mag.ing.prosp.arch. Fanica Vresnik, mag.ing.biol. predstavnice Zelene 
infrastrukture d.o.o. 
U raspravi su učestvovale Dina Domijan, predsjednica Gradskog vijeća i zamjenica 
gradonačelnika  

 
Vijećnici su sa 
9 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
donijeli slijedeći 
 
Z A K L J U Č A K 
 

1. Gradsko vijeće Grada Crikvenice prihvaća Prijedlog  i donosi Strategiju zelene 
urbane obnove za administrativno područje Grada Crikvenice zajedno sa 
prijedlozima iznesenim u Izvješću sa javnog savjetovanja. 

2. Strategija zelene urbane obnove za administrativno područje Grada Crikvenice 
sastavni je dio ovog zaključka, a objavljen je na web stranici Grada Crikvenice. 

/tekst Zaključka KLASA:  406-02/22-01/50, URBROJ: 2170-5-07/01-23-16 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio/ 
 
 
KLASA: 024-02/23-01/20 
UR. BROJ:  2170-5-04/11-23-2 
Crikvenica, 26. rujna  2023. 

 
 
Stručna referentica za pripremu  

sjednica Gradskog vijeća  

i kolegij gradonačelnika 

Dubravka Pobor 
     

 

         Predsjednica  Gradskog vijeća

  

      mr.sc. Vesna Car Samsa, dipl.ing. 

 

 

     


